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USA: Americká Federálna obchodná komisia (FTC) chce udeliť pokutu pol bilióna (500
miliárd) dolárov doktorovi Ericovi Neputemu, lekárovi a chiropraktikovi z Missouri, ktorý
údajne porušil zákon o ochrane spotrebiteľa pre Covid-19 tým, že ľuďom odporúčal užívať
vitamín D a zinok, aby zostali zdraví počas plandémie.

Keďže Dr. Nepute zároveň aj predával vitamín D a zinok, pričom veľa chiropraktikov bežne predáva
vitamíny a doplnky stravy svojim pacientom, FTC ho obviňuje zo spáchania podvodu.

„Federálna vláda ma žaluje o pol bilióna dolárov za to, že som ľuďom povedal, aby užívali
vitamíny,“ hovorí Nepute o tomto najnovšom politickom cirkuse a zneužívaní peňazí daňových
poplatníkov federálnymi úradníkmi.

Neputeho prípad je naplánovaný na pojednávanie na federálnom súde v Missouri budúci rok v marci.
Porota rozhodne, či 27-stranová sťažnosť FTC proti nemu, ktorá bola vydaná v apríli 2021, má nejaký
význam.

41-ročný licencovaný chiropraktik vlastní a prevádzkuje wellness centrum Nepute v St. Louis. Vlastní
tiež Quickwork, spoločnosť s ručením obmedzeným, ktorá podniká pod názvom „Wellness Warrior“.

Táto spoločnosť Wellness Warrior propagovala, podporovala a predávala produkt s názvom
„Wellness Warrior Vita D“ spolu s ďalšími produktmi, ktoré obsahujú látky proti koronavírusu, ako
je vitamín D a zinok.

„Najneskôr v júni 2020 začal Dr. Nepute inzerovať protokol, ktorý by zákazníci mali dodržiavať na
prevenciu alebo liečbu Covid-19,“ uvádza sa v sťažnosti FTC. „Tento protokol, ktorý sa v priebehu
času menil, radil spotrebiteľom, aby denne užívali značné množstvá emulgovaného vitamínu D3 a
zinku.“

Podľa FTC neexistujú „žiadne publikované štúdie, ktoré dokazujú, že vitamín D chráni pred
ochorením Covid-19, lieči ho alebo mu predchádza“.

Rovnako ako medicínsky regulátor FDA, ani obchodný
regulátor FTC nechce, aby ľudia zostali zdraví s prírodnými
vitamínmi a minerálmi
Je tiež pravda, že neexistujú žiadne publikované štúdie, ktoré by dokazovali, že „vakcíny“ proti
covidu chránia, liečia alebo zabraňujú tomuto ochoreniu. V skutočnosti množstvo dostupných
dôkazov naznačuje, že tieto „vakcíny“ zhoršujú stav imunitného systému človeka.

Zároveň existuje množstvo dôkazov, ktoré poukazujú na to, že vitamín D je účinný proti
prechladnutiu a chrípke, čo je v podstate to, čím koronavírus v skutočnosti bol (s niekoľkými
bioinžinierskymi modifikáciami).
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Napriek tomu FTC tvrdí, že Neputov „nedostatok faktických alebo vedeckých základov pre tieto
tvrdenia je často sprevádzaný rovnako nepodloženými tvrdeniami týkajúcimi sa použiteľnej vedy.

„Skrátka,“ dodáva FTC vo svojej sťažnosti, „obžalovaní predávajú svoje produkty šírením informácií,
využívajúc obavy uprostred pandémie, čím predstavujú významné riziko pre verejné zdravie
a bezpečnosť“.

Ešte raz, toto sú všetky tie isté veci, ktoré Rochelle Walenská, šéfka amerického Centra pre kontrolu
a prevenciu chorôb (CDC) a Tony Fauci z Národného inštitútu pre alergie a infekčné choroby
(NIAID) robili v súvislosti s rúškami na tvár, lockdownami, vakcínami a ďalšími pandemickými
opatreniami.

Žiadne z uvedených opatrení nie je založené na vedeckých poznatkoch, ktoré by ich zavádzanie
podporovali, a všetky boli masovo propagované len preto, aby vyvolali strach a paniku.

Napriek tomu úrad FTC nejde po žiadnom z nich, ani po takých ako Pfizer alebo Moderna za to, že
klamali o bezpečnosti a účinnosti svojich „vakcín“ proti covidu.

Skutočným dôvodom perzekúcie Dr. Neputeho je, že tieňový štát a jeho partneri z farmaceutického
kartelu sú chráneným druhom, ktorý „vlastní vedu“ vo všetkých záležitostiach. Inými slovami, iba oni
môžu produkovať „lieky“.

Záver
„Jediný dôvod, prečo idú po mne – a aj to priznali – je ten, že som prvý lekár, po ktorom išli, a chcú
vytvoriť precedens,“ hovorí Nepute.

„Povedali tiež, že neprestanú, kým nebudú mať „krv na svojom meči“. To je doslovné vyjadrenie z úst
FTC.“
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